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Protokół Nr 36/18 z dnia 20 lutego  2018 roku 

 

z posiedzenia połączonych stałych Komisji Rady Miasta tj.: Komisji Oświaty, 

Kultury, Sportu, Zdrowia i Rodziny, Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

Miasta, Komisji Gospodarki Przestrzennej i Komunalnej, Ochrony Środowiska 

oraz Prawa i Porządku Publicznego Rady Miasta Grajewo, odbytego w dniu 20 

lutego 2018 roku. Miejsce posiedzenia  - sala konferencyjna Urzędu Miasta 

Grajewo (ul. Strażacka 6A - 19-200 Grajewo).  

Posiedzeniu przewodniczyła – Pani Monika Stefańska– Przewodnicząca 

Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Rodziny  Rady Miasta Grajewo 

Godz. rozpoczęcia – 9.00 

Godz. zakończenia – 12.40 

Stan liczbowy członków Komisji – 20 radnych 

Obecnych – 19 

Nieobecny: Kazimierz Podlaski 

W posiedzeniu udział wzięli członkowie trzech Komisji w składzie:  

1. Babul Tomasz 

2. Boć Edward 

3. Chełmińska Scholastyka 

4. Chiliński Ryszard 

5. Chrzanowska-Karwowska Aneta Ewa 

6. Dembiński Wiesław Janusz 



7. Fadrowski Zbigniew 

8.  Fidura Jerzy 

9.  Formejster Wojciech Szczepan 

10.  Grabowska Wioleta 

11. Jagielska Henryka 

12. Wojciech Dariusz Maleszewsk 

13.  Mścichowski Andrzej 

14.  Niewiarowski Andrzej 

15.  Opara Anna 

16.  Paszkowski Tomasz 

17.  Purwin Daniel 

18. Stefańska Monika 

19. Stuchła Marcin  

 

/Lista obecności stanowi Zał. Nr 1 do prot./ 

Goście: / Wg listy obecności stanowiącej Zał. Nr 2 do prot./. 

Ad 1 

/-Otwarcie posiedzenia/. 

Przewodniczący trzech stałych komisji :  

1/ Edward Boć – Zastępca Przewodniczącego Komisji Budżetu...RM 

1/  Monika Stefańska – Przewodnicząca Komisji Oświaty...RM 

2/  Andrzej Niewiarowski–  Przewodniczący Komisji Gospodarki...RM 

 spośród siebie wyłonili na przewodniczącą obrad: 

 Monikę Stefańską -  Przewodniczącą Komisji Oświaty…..RM.  



 

Pani Monika Stefańska - Przewodniczący Obrad 

Dokonała otwarcia posiedzenia połączonych Komisji Rady Miasta, witając 

wszystkie przybyłe osoby. Stwierdziła, że na stan 20  radnych/członków 

trzech Komisji, aktualnie w posiedzeniu bierze udział 18 radnych, co stanowi  

o prawomocności obrad ( quorum). 

Ad 2 

/- Przedstawienie porządku obrad połączonych Komisji/. 

/ Zawiadomienie zawierające porządek obrad stanowi Zał. Nr 3 do prot./ 

Zawiadomienie członkowie Komisji otrzymali wraz z materiałami na 

posiedzenie Komisji  - w wersji elektronicznej (tablety) 

Pani Monika Stefańska  - Przewodnicząca Obrad 

Poprzez odczytanie przedstawiła następujący porządek obrad połączonych 

Komisji Rady Miasta:  

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedstawienie porządku posiedzenia połączonych Komisji. 

3. Informacja na temat działalności Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji  

w Grajewie za 2017 r. Plan pracy na 2018 r., budżet, kadra, oferta, dane  

o funkcjonowaniu MOSiR, w tym informacja na temat funkcjonowania 

„Białego Orlika” oraz działalności Pływalni Miejskiej w 2017 r.  

4. Informacja o realizacji w tym kosztach imprezy „Sylwester 2017”.  

5. Informacja na temat działalności Miejskiej Biblioteki Publicznej w 2017 r., 

budżet, kadra, zamierzenia na 2018 rok. 

6. Gospodarka wodna. Zabezpieczenie miasta przed zagrożeniem 



powodziowym. Podjęte dotychczas działania i planowane do wykonania  

w 2018 r. 

7. Zbiorowe zaopatrzenie w wodę i odprowadzenie ścieków realizowane przez 

ZWIK – wykonanie w zakresie rzeczowo-finansowym za 2017 r. i zadania 

planowane do wykonania w 2018 r. 

8. Informacja o realizacji planu akcji zimowej, stanie dróg w zimie oraz stanie 

chodników dla pieszych. 

9. Informacja o nieruchomościach gruntowych przeznaczonych do sprzedaży 

w 2018 r., w tym w ramach  SSSE Podstrefa Grajewo. 

10. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

a) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy i najmu  

z dotychczasowymi dzierżawcami i najemcami mającymi umowy zawarte na 

czas oznaczony do 3 lat;  

b) określenia dotacji przedmiotowej dla zakładu budżetowego Miasta;  

c) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie 

pasa drogowego; 

d) zwolnienia z obowiązku dokonania wpłaty do budżetu nadwyżki środków 

obrotowych za 2017 rok samorządowego zakładu budżetowego – Zakładu 

Administracji Domów Mieszkalnych w Grajewie; 

e) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2018 – 

2027;  

f) zmian w budżecie miasta Grajewo na 2018 rok.  



11. Przyjęcie protokołu z poprzedniego wspólnego posiedzenia Komisji Rady 

Miasta. 

12. Wolne wnioski i informacje. 

13. Zamknięcie posiedzenia. 

Następnie  poinformowała o tym, że w międzyczasie wpłynęły dwa Wnioski 

skierowane przez Burmistrza Miasta Grajewo o rozszerzenie porządku obrad  

poprzez zaopiniowanie trzech dodatkowych projektów uchwał, po czym 

odczytała ich treść. 

1.Zaopiniowania projektów uchwał w sprawach: 

- przeprowadzenia konsultacji społecznych, kreślenia trybu i szczegółowych 

kryteriów oceny wniosków o realizację zadania publicznego w ramach 

inicjatywy lokalnej, 

-przeprowadzenia konsultacji dotyczących projektu zagospodarowania terenu 

położonego w rejonie ulic: Kilińskiego, Ks.J.Popiełuszki, J.Piłsudskiego i Pl. 

Niepodległości w Grajewie. 

/ Wniosek stanowi Zał. Nr 4 do prot./ 

2. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie: 

- ustalenia stawki dotacji przedmiotowej udzielonej Centrum Integracji 

Społecznej w Grajewie w 2018 roku.  

/ Wniosek stanowi Zał. Nr 5 do prot./ 

Następnie zwróciła się z zapytaniem czy będą inne uwagi lub wnioski do                   

porządku obrad a w związku z brakiem zgłoszeń zarządziła głosowanie  



w sprawie rozszerzenia porządku obrad o dodatkowe projekty uchwał.  

Komisje w głosowaniu jawnym opowiedziały się za rozszerzeniem 

porządku obrad o dodatkowe punkty dot.: 

 zaopiniowania projektów uchwał w sprawach: 

- przeprowadzenia konsultacji społecznych,kreślenia trybu  

i szczegółowych kryteriów oceny wniosków o realizację zadania 

publicznego w ramach inicjatywy lokalnej- jako pkt „10 e” 

( głosowanie: 18 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.) 

- przeprowadzenia konsultacji dotyczących projektu 

zagospodarowania terenu położonego w rejonie ulic: Kilińskiego, 

Ks.J.Popiełuszki, J.Piłsudskiego i Pl. Niepodległości w Grajewie 

- jako pkt „ 10f”, 

( głosowanie: 18 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.) 

- ustalenia stawki dotacji przedmiotowej  udzielonej Centrum 

Integracji Społecznej w Grajewie w 2018 roku- jako pkt „10g”. 

( głosowanie: 18 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.) 

Prządek obrad- po zmianach: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedstawienie porządku posiedzenia połączonych Komisji. 

3. Informacja na temat działalności Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji  

w Grajewie za 2017 r. Plan pracy na 2018 r., budżet, kadra, oferta, dane  

o funkcjonowaniu MOSiR, w tym informacja na temat funkcjonowania 



„Białego Orlika” oraz działalności Pływalni Miejskiej w 2017 r.  

4. Informacja o realizacji w tym kosztach imprezy „Sylwester 2017”.  

5. Informacja na temat działalności Miejskiej Biblioteki Publicznej w 2017 r., 

budżet, kadra, zamierzenia na 2018 rok. 

6. Gospodarka wodna. Zabezpieczenie miasta przed zagrożeniem 

powodziowym. Podjęte dotychczas działania i planowane do wykonania  

w 2018 r. 

7. Zbiorowe zaopatrzenie w wodę i odprowadzenie ścieków realizowane przez 

ZWIK – wykonanie w zakresie rzeczowo-finansowym za 2017 r. i zadania 

planowane do wykonania w 2018 r. 8. Informacja o realizacji planu akcji 

zimowej, stanie dróg w zimie oraz stanie chodników dla pieszych. 

9. Informacja o nieruchomościach gruntowych przeznaczonych do sprzedaży 

w 2018 r., w tym w ramach  SSSE Podstrefa Grajewo. 

10. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

a) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy i najmu  

z dotychczasowymi dzierżawcami i najemcami mającymi umowy zawarte na 

czas oznaczony do 3 lat;  

b) określenia dotacji przedmiotowej dla zakładu budżetowego Miasta;  

c) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie 

pasa drogowego; 

d) zwolnienia z obowiązku dokonania wpłaty do budżetu nadwyżki środków 

obrotowych za 2017 rok samorządowego zakładu budżetowego – Zakładu 



Administracji Domów Mieszkalnych w Grajewie; 

e) przeprowadzenia konsultacji społecznych,kreślenia trybu  

i szczegółowych kryteriów oceny wniosków o realizację zadania 

publicznego w ramach inicjatywy lokalnej, 

f) przeprowadzenia konsultacji dotyczących projektu 

zagospodarowania terenu położonego w rejonie ulic: Kilińskiego, 

Ks.J.Popiełuszki, J.Piłsudskiego i Pl. Niepodległości w Grajewie, 

g) ustalenia stawki dotacji przedmiotowej  udzielonej Centrum 

Integracji Społecznej w Grajewie w 2018 roku. 

h) zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2018 – 

2027;  

i) zmian w budżecie miasta Grajewo na 2018 rok.  

11. Przyjęcie protokołu z poprzedniego wspólnego posiedzenia Komisji Rady 

Miasta. 

12. Wolne wnioski i informacje. 

13. Zamknięcie posiedzenia. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Obrad 

Przeszła do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad3 

3. Informacja na temat działalności Miejskiego Ośrodka Sportu  

i Rekreacji w Grajewie za 2017 r. Plan pracy na 2018 r., budżet, 

kadra, oferta, dane o funkcjonowaniu MOSiR, w tym informacja na 



temat funkcjonowania „Białego Orlika” oraz działalności Pływalni 

Miejskiej w 2017 r. 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z 

materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej ( tablety). 

/ Informacja stanowi Zał. Nr 6 do prot./ 

- wnioskodawca tematu:   Komisja Oświaty……..Rady Miasta Grajewo 

- referują: Dyrektor MOSiR Pan Marek Duchnowski, Kierownik Pływalni 

Miejskiej Pan Dariusz Brzózka oraz Księgowa MOSiR Pani Sylwia Łaguna 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Obrad 

Otworzyła realizację tematu pn.:”Informacja na temat działalności 

Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Grajewie za 2017 r. Plan 

pracy na 2018 r., budżet, kadra, oferta, dane o funkcjonowaniu 

MOSiR, w tym informacja na temat funkcjonowania „Białego 

Orlika” oraz działalności Pływalni Miejskiej w 2017 r.” 

Następnie powitała kierownictwo MOSiR i poprosiła o zabranie głosu.  

Pan Marek Duchnowski- Dyrektor MOSiR 

Pokrótce omówił i przedstawił najważniejsze kwestie dot. działalności 

Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Grajewie za okres od 01.01.2017r. 

do 31.12.2017r.  

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Obrad 

Podziękowała za treściwe przedstawienie informacji, po czym otworzyła 

dyskusję.  

Pan Tomasz Babul- Członek Komisji  

Zapytała czy obsadzony został wakat na stanowisku kierownika MOSiR? 

Pan Marek Duchnowski- Dyrektor MOSiR 

Odpowiedział, że odkąd objął stanowisko dyrektora Ośrodka stan 



zatrudnienia pozostaje bez zmian. Istnieje wakat na stanowisku kierownika. 

Pan Andrzej Niewiarowski - Przewodniczący Komisji 

Gospodarki...RM 

Zapytał kto jest organizatorem Gali MMA Extreme Fight Cage 7? 

Pan Marek Duchnowski- Dyrektor MOSiR 

Odpowiedział, że Miasto, MOSiR i firma zewnętrzna.  

Pan Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Komisji 

Gospodarki...RM 

Ad vocem powiedział, że wobec tego należy uznać, że organizacją imprezy 

zajmuje się firma zewnętrzna. 

Pan Marek Duchnowski- Dyrektor MOSiR 

Potwierdził, że organizacją imprezy zajmuje się firma zewnętrzna a MOSiR 

jest zleceniodawcą.  

Pan Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Komisji 

Gospodarki...RM 

Zapytał czy w sprzedaży są jeszcze wolne bilety na tę imprezę? 

Pan Marek Duchnowski- Dyrektor MOSiR 

Odpowiedział, że pozostały jedynie bilety droższe w cenie 400-500 zł. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Obrad 

Zwróciła uwagę, że w sprawozdaniu użyto błędnej nazwy: „Klub Biegacza 

Maratonka” , ponieważ jest to Klub Sportowy „ Maratonka”. 

Będąc przy głosie zwróciła się z prośbą o tworzenie skutecznych kampanii 

reklamowych promujących Pływalnią Miejską.  

Pani Henryka Jagielska- Członek Komisji 

Zwróciła się z zapytaniem o wysokość dofinansowania pływalni z budżetu 

miasta? 

Pan Dariusz Brzózka- Kierownik Pływalni  

Odpowiedział, że za rok 2017 – 1.300 tys. zł.  

Pani Henryka Jagielska- Członek Komisji 



Powiedziała, że w innych miastach pływalnie generują jeszcze wyższe koszty.  

Pan Wojciech Szczepan Formejster- Z-ca Przewodniczącej Komisji 

Oświaty..RM 

Zapewnił, że radni mają świadomość tego, że pływalnie generują koszty  

i wymagają przy tym sporego dofinansowania z budżetu gminy. 

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz  

Stwierdził, że prowadzona jest dezinformacja publiczna również przez 

jednego z radnych, po czym wypowiedź obudował szerokim kontekstem 

merytorycznym.  

Pan Wojciech Szczepan Formejster- Z-ca Przewodniczącej Komisji 

Oświaty..RM 

Zapytał o projekty na instalacje fotowoltowe? 

Pan Marek Duchnowski- Dyrektor MOSiR 

Odpowiedział, że tego typu instalacje to wysokie koszty eksploatacji, po czym 

temat obudował szerokim kontekstem merytorycznym. 

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz  

Uzupełnił wypowiedź przedmówcy w przedmiocie sprawy, informując, że na 

chwilę obecną dyskusja jest bezprzedmiotowa z uwagi na brak możliwości 

skorzystania z funduszy zewnętrznych.  

Pan Wojciech Szczepan Formejster- Z-ca Przewodniczącej Komisji 

Oświaty..RM 

Podziękował kierownictwu MOSiR za profesjonalne przygotowanie Informacji 

z działalności MOSiR oraz za dobrze wykonywaną pracę.  

Pan Zbigniew Fadrowski – Członek Komisji 

Zasygnalizował, iż należałoby się zastanowić nad rozwiązaniem polegającym 

na połączeniu dwóch obiektów tj. Muzeum Mleka i Pływalni Miejskiej poprzez 

budowę łącznika, w celu ściągnięcia większej liczby osób chętnych do 

odwiedzenia CTM M-M w Grajewie.  

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz  



Odpowiedział, że nie mamy żadnych gwarancji na to, że poprzez takie 

działanie zwiększy się liczba osób odwiedzających Muzeum Mleka.  

Pan Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Komisji 

Gospodarki...RM 

Zapytał o ile zwiększyły się koszty utrzymania pływalni w porównaniu do roku 

2016 gdy obowiązywały jeszcze okresy gwarancji na urządzenia? 

Pan Dariusz Brzózka- Kierownik Pływalni  

Odpowiedział, że oczywiście koszty rosną i nadal będą rosły.  

Pan Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Komisji 

Gospodarki...RM 

Zapytał, czy powinniśmy liczyć się ze wzrostem wydatków na wymianę 

urządzeń którym kończą się okresy gwarancji? 

Pan Dariusz Brzózka- Kierownik Pływalni  

Odpowiedział, że tak i dodał, że koszt wymiany jednej sondy to ok. 3 tys. zł. 

Dodał, iż należy liczyć się z dodatkowymi wydatkami i kosztami eksploatacji . 

Następnie podziękował zakładom pracy za współpracę  

w ramach FŚS.  

Pan Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Komisji 

Gospodarki...RM 

Zapytał o działalność szkółek pływackich? 

Pan Dariusz Brzózka- Kierownik Pływalni  

Odpowiedział, że w tej kwestii nic się nie zmieniło. Następnie zaprosił 

radnych do korzystania z obiektów pływalni, w tym również z groty solnej.  

Pan Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Komisji 

Gospodarki...RM 

Zapytał czy istnieje możliwość wprowadzenia i korzystania z usług w ramach 

karty FitProfit, ponieważ takie są oczekiwania osób korzystających z obiektów 

MOSiR. Dodał, że większość obiektów sportowych w Polsce korzysta  

z programu  FitProfit. Stwierdził, że jest to abonamentowa Karta Imienna za 



okazaniem której, można korzystać z usług takich jak : basen, sauna, 

siłownia, fitness i wielu innych. 

Pan Marek Duchnowski- Dyrektor MOSiR 

Odpowiedział, że oczywiście dokumentacja została przygotowana i złożona 

do urzędu ale nie było zainteresowania ze strony Wystawcy karty. 

Pan Wiesław Janusz Dembiński- Członek Komisji  

Podziękował za miłą i profesjonalną obsługę na pływalni. 

Pan Tomasz Babul- Członek Komisji  

Wyraził słowa uznania za to, że udało się logistycznie rozwiązać kwestię zajęć 

szkolnych na tym obiekcie.  

 Komisje wydały pozytywną opinie w przedmiocie 

Informacji na temat działalności Miejskiego Ośrodka Sportu 

 i Rekreacji w Grajewie za 2017 r. Plan pracy na 2018 r., budżet, 

kadra, oferta, dane  

o funkcjonowaniu MOSiR, w tym informacja na temat 

funkcjonowania „Białego Orlika” oraz działalności Pływalni 

Miejskiej w 2017 r.  

/ głosowanie: 18 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.się/ 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Obrad 

Przeszła do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.  

Ad4. 

4. Informacja o realizacji w tym kosztach imprezy „Sylwester 2017”. 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej ( tablety). 

/ Informacja stanowi Zał. Nr 7 do prot./ 

- wnioskodawca tematu:   Komisja Oświaty…….Rady Miasta Grajewo 



- referują: Dyrektor GCK  w Grajewie Pan Tomasz Dudziński 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Obrad 

Otworzyła realizację tematu pn.: ”Informacja o realizacji w tym 

kosztach imprezy „Sylwester 2017”. 

Następnie otworzyła dyskusję. 

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz  

Powiedział, że chciałby poznać opinię radnych na temat miejsca organizacji 

tegorocznego sylwestra? 

Pan Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Komisji 

Gospodarki...RM 

Powiedział, że jego zdaniem lepszym miejscem na imprezę sylwestrową jest 

teren przed urzędem. Dodał, że w jego ocenie teren przy Klubie „ Hades” 

jest zbyt rozległy. 

Pan Zbigniew Fadrowski- Członek Komisji  

Powiedział, że jego zdaniem należałoby zachować dotychczasową lokalizację 

tj. teren przy Klubie „Hades” a w przyszłości przenieść imprezę do Parku „ 

Solidarność”.  

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Obrad 

Stwierdziła, że w kwestii lokalizacji tej imprezy powinni wypowiedzieć się 

mieszkańcy. Następnie zwróciła się z zapytaniem na jakie zasadzie wybiera 

się osoby do zabezpieczenia medycznego imprezy? 

Pan Tomasz Dudziński- Dyrektor GCK 

Odpowiedział, że z „wolnej ręki”. Dodał, że brak  jest chętnych do 

sprawowania obsługi medycznej. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Obrad 

Zapytała dyrektora jak ocenia ubiegłorocznego sylwestra, który odbył się na 

terenie Klubu „: Hades”? 

Pan Tomasz Dudziński- Dyrektor GCK 



Odpowiedział, że docierały informacje, że lepszym miejsce na tę imprezę jest 

właśnie teren Klubu „ Hades i że ubiegłoroczny sylwester zgromadził większą 

liczbę uczestników.  

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Obrad 

Wyraziła opinię, że imprezę należy kontynuować z uwagi na zapotrzebowanie 

społeczne. 

Pan Tomasz Dudziński- Dyrektor GCK 

Poinformował, że zostały podpisane dwie umowy na duże imprezy letnie:  

1. Impreza  masowa artystyczno-rozrywkowa pn.: „ Letnia Trasa Polo TV”, 

2. Impreza  masowa artystyczno-rozrywkowa pn.: „Disco Lato” 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Obrad 

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń do dyskusji zarządziła głosowanie w 

sprawie przyjęcia ww. Informacji.  

 

 Komisje wydały pozytywną opinie w przedmiocie Informacji na 

temat realizacji w tym kosztach imprezy „Sylwester 2017”.  

/ głosowanie: 17 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.się/ 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Obrad 

Przeszła do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad5. 

5. Informacja na temat działalności Miejskiej Biblioteki Publicznej  

w 2017 r., budżet, kadra, zamierzenia na 2018 rok. 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej ( tablety). 

/ Informacja stanowi Zał. Nr 8 do prot./ 

- wnioskodawca tematu:   Komisja Oświaty……..Rady Miasta Grajewo 



- referują: Dyrektor MBP Pani Monika Kostrzewska  

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Obrad 

Otworzyła realizację tematu pn.:”Informacja na temat działalności 

Miejskiej Biblioteki Publicznej w 2017 r., budżet, kadra, 

zamierzenia na 2018 rok.” 

Następnie głos oddała Pani Monice Kostrzewskiej Dyrektor Miejskiej Biblioteki 

Publicznej w Grajewie. 

Pani Monika Kostrzewska- Dyrektor MBP  

Pokrótce przedstawiła Informację dotyczącą działalności Miejskiej Biblioteki 

Publicznej za 2017 rok oraz plany i zamierzenia na 2018 rok. Poinformowała, 

że na działalność biblioteki w roku sprawozdawczym wydatkowano 

441.915zł- dotacja od organizatora. Ponadto w 2017 roku biblioteka 

otrzymała dotacje celową zgodnie z porozumieniem zawartym pomiędzy 

Powiatem Grajewskim a Miastem Grajewo w kwocie 10 000zł, na realizację 

spotkań autorskich oraz zakup książek. Od Biblioteki Narodowej 

dofinansowanie w kwocie 134 500 zł oraz 45 000zł na zakup mebli, 

wyposażenia oraz książek do jednostki w ramach umowy pomiędzy Miastem 

Grajewo a Miejską Biblioteką Publiczną w Grajewie. Zbiory biblioteczne 

Wypożyczalni dla Dorosłych to 25 759 vol. książek. W 2017 roku przybyło do 

Wypożyczalni 835 vol.w tym:  

- z funduszu Samorządu Miasta 375 vol. 

- z funduszu Starostwa Powiatu 287 vol. 

- z funduszu Biblioteki Narodowej – 173 vol.  

Zbiory biblioteczne Oddziału dla Dzieci to 18 908 vol. książek. W Oddziale dla 

Dzieci przybyło 725 vol.:  

- z funduszu Samorządu Miasta – 452 vol. 

- z funduszu Biblioteki Narodowej – 273 vol.  

Zbiory biblioteczne Czytelni dla Dorosłych to 7 249 vol. książek. W Czytelni 



przybyło 341 książek: 

- z funduszu Samorządu Miasta –246 vol. 

- z funduszu Biblioteki Narodowej –95 vol. 

Pan Zbigniew Fadrowski- Członek Komisji 

Stwierdził, że  w jego ocenie plany i zamierzenia MBP na 2018 rok są 

ambitne. 

Pani Monika Kostrzewska- Dyrektor MBP  

Odpowiadając zapewniła, że MBP będzie ponadto uczestniczyła w innych 

imprezach w ramach tej rocznicy, których nie wymieniła ww. sprawozdaniu. 

Dodała, że jednym z powodów ograniczających możliwości działania w tym 

zakresie jest brak odpowiedniej bazy lokalowej.  

Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Obrad 

Zapytała  o zaplanowaną na czerwiec imprezę pn.: „Noc Bibliotek”? 

Pani Monika Kostrzewska- Dyrektor MBP  

Odpowiedziała, że będzie to już IV edycja tej imprezy, po czym omówiła jej 

formulę.  

Pani Halina Muryjas-Rząsa- Przewodnicząca RM 

Zwróciła uwagę na dość aktywną pracę  Oddziału dla Dzieci. Następnie 

zwróciła się z zapytaniem czy prowadzony jest monitoring zbiorów pod kątem 

ich zapotrzebowania? 

 Pani Monika Kostrzewska- Dyrektor MBP  

Odpowiedziała, że MBP wsłuchuje się w głos czytelników i dostosowuje 

księgozbiór do zapotrzebowania. 

Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Obrad 

Zawnioskowała o aktualizację księgozbioru pod kątem literatury popularno-

naukowej. 

Pani Monika Kostrzewska- Dyrektor MBP  

Odpowiedziała, że został uruchomiony system akademicki. 

Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Obrad 



W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń do dyskusji zarządziła głosowanie  

w sprawie wydania opinii w przedmiocie omawianej Informacji. 

 Komisje wydały pozytywną opinie w przedmiocie Informacji 

 o działalności Miejskiej Biblioteki Publicznej w 2017 r., budżet, 

kadra, zamierzenia na 2018 rok.  

/ głosowanie: 16 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.się/ 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Obrad 

Przeszła do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad6. 

6. „Gospodarka wodna. Zabezpieczenie miasta przed zagrożeniem 

powodziowym. Podjęte dotychczas działania i planowane do 

wykonania w 2018 r.” 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z 

materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej ( tablety). 

/ Informacja stanowi Zał. Nr 9 do prot./ 

- wnioskodawca tematu:   Komisja Gospodarki……..Rady Miasta Grajewo 

- referują: Naczelnik WGK UM Pan Bogdan Wojslawowicz 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Obrad 

Otworzyła realizację tematu pn.:”Gospodarka wodna. Zabezpieczenie 

miasta przed zagrożeniem powodziowym. Podjęte dotychczas 

działania i planowane do wykonania w 2018 r.”.  

Następnie  oddała głos Naczelnikowi WGK UM Panu Bogdanowi 

Wojslawowiczowi. 

Pan Bogdan Wojsławowicz- Naczelnik WGK UM 

Pokrótce omówił Informację dot. funkcjonowania sieci kanalizacji deszczowej 



i rowów odprowadzających wody opadowe i roztopowe na terenie miasta 

Grajewo. Poinformował, że Wydział Gospodarki Komunalnej nie zajmuje się 

sprawami związanymi z likwidacją zagrożeń przeciwpożarowych. Dodał, że  

z ramienia urzędu w tworzeniu mapy zagrożeń powodziowych uczestniczył 

Pan Przemysław Mikołajski z WSO, który przekazał, że zgodnie z tym 

dokumentem Miasto Grajewo nie jest w tym zagrożeniu. Temat obudował 

szerokim kontekstem merytorycznym.  

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz 

Poinformował, że w związku z odejściem Pana Karola Szerszenia na 

emeryturę na naczelnika WSO UM zostanie powołany Pan Przemysław 

Mikołajski w ramach awansu wewnętrznego.  

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Obrad 

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń do dyskusji zamknęła realizację tego 

punktu i zarządziła głosowanie w sprawie pozytywnego zaopiniowania ww. 

Informacji. 

 Komisje wydały pozytywną opinię w przedmiocie Informacji dot. 

gospodarki wodnej. Zabezpieczenie miasta przed zagrożeniem 

powodziowym. Podjęte dotychczas działania i planowane do 

wykonania w 2018 r.  

/ głosowanie: 18 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.się/ 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Obrad 

Przeszła do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

 

Ad7. 

7. Zbiorowe zaopatrzenie w wodę i odprowadzenie ścieków 

realizowane przez ZWIK – wykonanie w zakresie rzeczowo-

finansowym za 2017 r. i zadania planowane do wykonania w 2018 r. 



8. Informacja o realizacji planu akcji zimowej, stanie dróg w zimie 

oraz stanie chodników dla pieszych. 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z 

materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej ( tablety). 

/ Informacja stanowi Zał. Nr 10 do prot./ 

- wnioskodawca tematu:   Komisja Gospodarki……..Rady Miasta Grajewo 

- referują: Naczelnik WGK UM Pan Bogdan Wojslawowicz oraz Dyrektor ZWiK 

Pan Grzegorz Purwin 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Obrad 

Otworzyła realizację tematu pn.:”Zbiorowe zaopatrzenie w wodę  

i odprowadzenie ścieków realizowane przez ZWIK – wykonanie  

w zakresie rzeczowo-finansowym za 2017 r. i zadania planowane do 

wykonania w 2018 r. 8. Informacja o realizacji planu akcji zimowej, 

stanie dróg w zimie oraz stanie chodników dla pieszych.  

Następnie otworzyła dyskusję. 

Pan Zbigniew Fadrowski- Członek Komisji 

Zwrócił się z zapytaniem o powody wydatkowania tak znaczących środków 

na zakupy inwestycyjne -357.650,41 zł.  

Pan Grzegorz Purwin- Dyrektor ZWiK 

Odpowiedział, że takie są potrzeby Zakładu, po czym omówił poszczególne 

wydatki inwestycyjne. 

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz  

W uzupełnieniu dodał, że istnieje potrzeba wymiany wyeksploatowanego 

taboru w jednostkach organizacyjnych miasta, ponieważ sprzęt stanowi bazę 

do ich prawidłowego funkcjonowania.  

Pan Andrzej Niewiarowski- Przewodniczący Komisji 



Gospodarki...RM 

Zwrócił się z prośbą o wyjaśnienie niektórych pozycji wydatków zapisanych  

w :  

§ 608- zakupy inwestycyjne: 

- Spektrofotometr – 10.320,47 zł, 

§ 421 – zakup materiałów i wyposażenia  

Pan Grzegorz Purwin- Dyrektor ZWiK 

W odpowiedzi udzielił szczegółowych wyjaśnień dot. ww. zakupów.   

Pan Ryszard Chiliński- Członek Komisji 

Wyraził zadowolenie i skierował słowa podziękowania za brak podwyżek 

opłat za wodę i ścieki przez okres kadencji obecnej rady oraz za to, że 

poprawiła się jakość wody.  

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Obrad 

Zwróciła się z zapytaniem o stan zadłużenia grajewskiego szpitala? 

Pan Grzegorz Purwin- Dyrektor ZWiK 

Odpowiedział, że jeszcze  nie zostały opłacone dwie faktury  i za styczeń jest 

to kwota 25.170,00zł.  

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Obrad 

Zwróciła się z zapytaniem o plany rozwoju firmy? 

Pan Grzegorz Purwin- Dyrektor ZWiK 

Odpowiedział, że będzie to zależało od wyniku finansowego firmy 

przypominając o tym, że aktualnie obowiązuje nowe  Prawo wodne.  Organ 

„Wody Polskie” uzyskał 1 stycznia 2018 r. szerokie kompetencje. W jego 

ramach działać będzie krajowy regulator cen wody. Do niego należeć będzie 

opiniowanie regulaminów dostarczania wody i odprowadzania ścieków, 

zatwierdzania taryf, a także rozstrzyganie sporów pomiędzy odbiorcami 

usług a przedsiębiorstwami. Nowy organ będzie zatwierdzał taryfy za wodę i 

ścieki dla mieszkańców. Dodał, że jeśli sytuacja finansowa na to pozwoli to 

w planach jest rozbudowa sieci w ul. Kościelnej i na os. Jana Pawła II. 



Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Obrad 

W związku z brakiem kolejnych zgłoszeń do dyskusji zamknęła realizację tego 

punktu i zarządziła głosowanie w sprawie pozytywnego zaopiniowania ww. 

Informacji. 

 

 Komisje wydały pozytywną opinię w przedmiocie Informacji  

zbiorowego zaopatrzenia w wodę i odprowadzenie ścieków 

realizowane przez ZWIK – wykonanie w zakresie rzeczowo-

finansowym za 2017 r. i zadania planowane do wykonania  

w 2018 r. 

/ głosowanie: 16 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.się/ 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Obrad 

Przeszła do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad8. 

8. Informacja o realizacji planu akcji zimowej, stanie dróg w zimie 

oraz stanie chodników dla pieszych. 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z 

materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej ( tablety). 

/ Informacja stanowi Zał. Nr 11 do prot./ 

- wnioskodawca tematu:   Komisja Gospodarki……..Rady Miasta Grajewo 

- referują: Naczelnik WGK UM Pan Bogdan Wojslawowicz oraz Prezes PUK Sp. 

z o o.o. w Grajewie Pan Mirosław Mielczarek 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Obrad 

Otworzyła realizację tematu pn.:”Informacja o realizacji planu akcji 

zimowej, stanie dróg w zimie oraz stanie chodników dla pieszych. 



Następnie oddała głos  sprawozdawcy tematu Panu Bogdanowi 

Wojslawowiczowi Naczelnikowi WGK UM. 

Pan Bogdan Wojsławowicz- Naczelnik WGK UM 

Esencjonalnie omówił temat będący przedmiotem analizy. 

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz 

Tytułem uzupełnienia poinformował, że w dniu dzisiejszym odbędzie się 

objazd miasta pod kątem klasyfikacji drzew do podcinki. Wobec powyższego 

zwrócił się z prośbą do radnych o zgłaszanie potrzeb w tym zakresie.  

Pan Daniel Purwin- Członek Komisji 

Powiedział, że widziałby potrzebę dokonania podcinki drzew przy ul. 

Kilińskiego i Nowickiego. 

Pani Scholastyka Chełmińska- Zastęca Przewodniczącego Komisji 

Gospodarki...RM 

Zgłosiła podcinkę drzew na os. Broniewskiego  pomiędzy blokami nr nr 4 i 3. 

Pan Zbigniew Fadrowski- Członek Komisji 

Zgłosił wniosek w sprawie ułożenia kostki brukowej w pasie zieleni na 

skrzyżowaniu ulic Targowej i ul. Wiktorowo w kierunku os. Młodych. 

 Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz 

Odpowiedział, że dokona rozeznania w tym temacie. 

 Komisje wydały pozytywną opinię w przedmiocie Informacji 

realizacji planu akcji zimowej, stanie dróg w zimie oraz stanie 

chodników dla pieszych.   

/ głosowanie: 17 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.się/ 

O godz. 11.15. Przewodnicząca Obrad ogłosiła przerwę w obradach która 

trwała do godz.11.35. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Obrad 

Przeszła do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.  

Ad9. 



9. Informacja o nieruchomościach gruntowych przeznaczonych do 

sprzedaży w 2018 r., w tym w ramach  SSSE Podstrefa Grajewo. 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej ( tablety). 

/ Informacja stanowi Zał. Nr 12 do prot./ 

- wnioskodawca tematu:   Komisja Budżetu……..Rady Miasta Grajewo 

- referują: Inspektor WNP UM Pani Danuta Konopka 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Obrad 

Otworzyła realizację tematu pn.:”Informacja o nieruchomościach 

gruntowych przeznaczonych do sprzedaży w 2018 r., w tym  

w ramach  SSSE Podstrefa Grajewo. 

Następnie zwróciła się z zapytaniem czy ktoś chciałby w tym punkcie zabrać 

głos? 

Pan Zbigniew Fadrowski- Członek Komisji 

Zwrócił się z zapytaniem czy jest zainteresowanie nabyciem gruntów  

w ramach SSSE Podstrefa Grajewo?  

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz 

Odpowiedział, że są chętni, po czym temat obudował szerokim kontekstem 

merytorycznym. 

Pan Zbigniew Fadrowski- Członek Komisji 

Zwrócił się z zapytaniem, dlaczego została wstrzymana sprzedaż lokali 

komunalnych? 

Pan Dariusz Latarowski- Burmistrz 

Odpowiedział, że z uwagi na zmianę obowiązujących przepisów. 

Pani Danuta Konopka – Inspektor WNP UM  

Potwierdziła, że wstrzymanie sprzedaży wynika z obowiązującego prawa po 



czym temat obudowała szerokim kontekstem merytorycznym. 

 Komisje wydały pozytywną opinię w przedmiocie Informacji 

nieruchomości gruntowych przeznaczonych do sprzedaży  

w 2018 r., w tym w ramach SSSE Podstrefa Grajewo.  

/ głosowanie: 18 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.się/. 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Obrad 

Przeszła do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.  

Ad10. 

10. Zaopiniowanie projektów uchwał w sprawach: 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Obrad 

Stwierdziła, że aktualnie komisje będą procedowały nad projektami uchwał. 

Dodała, że zadaniem komisji jako wewnętrznego organu rady jest ich 

zaopiniowanie. 

a) projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

kolejnych umów dzierżawy i najmu z dotychczasowymi 

dzierżawcami i najemcami mającymi umowy zawarte na czas 

oznaczony do 3 lat. 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z 

materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej ( tablety). 

/ Projekt uchwały stanowi Zał. Nr 13 do prot./ 

-inicjatywa uchwałodawcza:   Burmistrz Miasta Grajewo Pan Dariusz 

Latarowski 

- referują: Inspektor WNP UM Pani Danuta Konopka 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Obrad 



Zaopiniowaniu poddała pierwszy projekt uchwały  w sprawie - wyrażenia 

zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy i najmu z dotychczasowymi 

dzierżawcami i najemcami mającymi umowy zawarte na czas oznaczony  

do 3 lat;  

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie 

wyrażenia zgody na zawarcie kolejnych umów dzierżawy i najmu  

z dotychczasowymi dzierżawcami i najemcami mającymi umowy 

zawarte na czas oznaczony do 3 lat-bez poprawek;  

/ głosowanie: 18 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.się/ 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Obrad 

Przeszła do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

b) projekt uchwały w sprawie określenia dotacji przedmiotowej dla 

zakładu budżetowego Miasta. 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej ( tablety). 

/ Projekt uchwały stanowi Zał. Nr 14 do prot./ 

-inicjatywa uchwałodawcza: Burmistrz Miasta Grajewo Pan Dariusz 

Latarowski 

- referują:  Naczelnik WGK UM Pan Bogdan Wojsławowicz 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Obrad 

Zaopiniowaniu poddała kolejny projekt uchwały - w sprawie określenia dotacji 

przedmiotowej dla zakładu budżetowego Miasta.  

  

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie  

określenia dotacji przedmiotowej dla zakładu budżetowego Miasta-

bez poprawek; 



/ głosowanie: 18 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.się/ 

 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Obrad 

Przeszła do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

c) projekt uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia 

wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego. 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z 

materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej ( tablety). 

/ Projekt uchwały stanowi Zał. Nr 15 do prot./ 

-inicjatywa uchwałodawcza: Burmistrz Miasta Grajewo Pan Dariusz 

Latarowski 

- referują:  Naczelnik WGK UM Pan Bogdan Wojsławowicz 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Obrad 

Zaopiniowaniu poddała kolejny projekt uchwały - w sprawie zmieniająca 

uchwałę w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie pasa 

drogowego; 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały zmieniającą 

uchwałę w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie 

pasa drogowego -bez poprawek;  

/ głosowanie: 17 głosów-za, 0-przeciw, 1-wstrz.się/ 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Obrad 

Przeszła do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

 

d) projekt uchwały w sprawie zwolnienia z obowiązku dokonania 

wpłaty do budżetu nadwyżki środków obrotowych za 2017 rok 



samorządowego zakładu budżetowego – Zakładu Administracji 

Domów Mieszkalnych w Grajewie. 

 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z 

materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej ( tablety). 

/ Projekt uchwały stanowi Zał. Nr 16 do prot./ 

-inicjatywa uchwałodawcza: Burmistrz Miasta Grajewo Pan Dariusz 

Latarowski 

- referują: Naczelnik WGK UM Pan Bogdan Wojsławowicz 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Obrad 

Zaopiniowaniu poddała kolejny projekt uchwały - zwolnienia z obowiązku 

dokonania wpłaty do budżetu nadwyżki środków obrotowych za 2017 rok 

samorządowego zakładu budżetowego – Zakładu Administracji Domów 

Mieszkalnych w Grajewie. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie 

zwolnienia z obowiązku dokonania wpłaty do budżetu nadwyżki 

środków obrotowych za 2017 rok samorządowego zakładu 

budżetowego – Zakładu Administracji Domów Mieszkalnych  

w Grajewie-bez poprawek;  

/ głosowanie: 18 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.się/ 

 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Obrad 

Przeszła do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

e) projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji 

społecznych, określenia trybu i szczegółowych kryteriów oceny 



wniosków o realizację zadania publicznego w ramach inicjatywy 

lokalnej. 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z 

materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej ( tablety). 

/ Projekt uchwały stanowi Zał. Nr 17 do prot./ 

-inicjatywa uchwałodawcza: Burmistrz Miasta Grajewo Pan Dariusz 

Latarowski 

- referują: Kierownik RPŚ Pan Tomasz Poniatowski 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Obrad 

Zaopiniowaniu poddała kolejny projekt uchwały - w sprawie przeprowadzenia 

konsultacji społecznych,kreślenia trybu i szczegółowych kryteriów oceny 

wniosków o realizację zadania publicznego w ramach inicjatywy lokalnej, 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie 

przeprowadzenia konsultacji społecznych projektu uchwały  

w sprawie określenia trybu i szczegółowych  

kryteriów oceny wniosków o realizację zadania publicznego  

w ramach inicjatywy lokalnej -bez poprawek 

/ głosowanie: 17 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.się/ 

 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Obrad 

Przeszła do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

 

f) projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji 

dotyczących projektu zagospodarowania terenu położonego  

w rejonie ulic: Kilińskiego, Ks.J.Popiełuszki, J.Piłsudskiego i Pl. 



Niepodległości w Grajewie, 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej ( tablety). 

/ Projekt uchwały stanowi Zał. Nr 18 do prot./ 

-inicjatywa uchwałodawcza: Burmistrz Miasta Grajewo Pan Dariusz 

Latarowski 

- referują: Kierownik Ref. PŚ UMPan Tomasz Poniatowski 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Obrad 

Zaopiniowaniu poddała kolejny projekt uchwały - w sprawie przeprowadzenia 

konsultacji dotyczących projektu zagospodarowania terenu położonego  

w rejonie ulic: Kilińskiego, Ks.J.Popiełuszki, J.Piłsudskiego i Pl. Niepodległości 

w Grajewie 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały  

w sprawie przeprowadzenia konsultacji dotyczących projektu 

zagospodarowania terenu położonego w rejonie ulic:  

Kilińskiego, Ks .J. Popiełuszki, J. Piłsudskiego i Placu Niepodległości 

–bez poprawek 

/ głosowanie: 17 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.się/ 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Obrad 

Przeszła do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

 

g) projekt uchwały w sprawie ustalenia stawki dotacji 

przedmiotowej  udzielonej Centrum Integracji Społecznej  

w Grajewie w 2018 roku. 

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz z 



materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej ( tablety). 

/ Projekt uchwały stanowi Zał. Nr 19 do prot./ 

-inicjatywa uchwałodawcza: Burmistrz Miasta Grajewo Pan Dariusz 

Latarowski 

- referują: Kierownik CIS Pani Izabela Randzio 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Obrad 

Zaopiniowaniu poddała kolejny projekt uchwały - w sprawie  ustalenia stawki 

dotacji przedmiotowej  udzielonej Centrum Integracji Społecznej w Grajewie 

w 2018 roku. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie 

ustalenia stawki dotacji przedmiotowej udzielonej Centrum 

Integracji Społecznej w 2018r.-bez poprawek 

/ głosowanie: 17 głosów-za, 0-przeciw, 0-wstrz.się/ 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Obrad 

Przeszła do realizacji kolejnego punktu porządku obrad.  

 

e) projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej miasta Grajewo na lata 2018 – 2027;  

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej ( tablety). 

/ Projekt uchwały stanowi Zał. Nr 20 do prot./ 

-inicjatywa uchwałodawcza: Burmistrz Miasta Grajewo Pan Dariusz 

Latarowski  

- referują: Burmistrz Miasta Grajewo Pan Dariusz Latarowski 



Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Obrad 

Zaopiniowaniu poddała kolejny projekt uchwały - w sprawie zmian 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2018 – 2027; 

 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie zmian 

w Wieloletniej Prognozie Finansowej miasta Grajewo na lata 2018 – 

2027-bez poprawek;  

/ głosowanie: 15 głosów-za, 2-przeciw, 0-wstrz. się/ 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Obrad 

Przeszła do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

 

i) projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Grajewo na 

2018 rok.  

Materiały w powyższej sprawie członkowie Komisji otrzymali wraz  

z materiałami na posiedzenie Komisji – w wersji elektronicznej ( tablety). 

/ Projekt uchwały stanowi Zał. Nr 21 do prot./ 

- inicjatywa uchwałodawcza: Burmistrz Miasta Grajewo Pan Dariusz 

Latarowski  

- referują: Burmistrz Miasta Grajewo Pan Dariusz Latarowski 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Obrad 

Zaopiniowaniu poddała kolejny projekt uchwały - w sprawie zmian  

w budżecie miasta Grajewo na 2018 rok. 

Komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały w sprawie  

zmian w budżecie miasta Grajewo na 2018 rok-bez poprawek 

/ głosowanie: 15 głosów-za, 2-przeciw, 0-wstrz.się/ 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Obrad 



Przeszła do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad11. 

/-Przyjęcie protokołu z poprzedniego wspólnego posiedzenia 

Komisji Rady Miasta./ 

Pani Monika Stefańska- Przewodnicząca Obrad 

Procedurze przyjęcia poddała protokół z poprzedniego posiedzenia 

połączonych Komisji, który wyłożony był na sali obrad. W związku z brakiem 

uwag, co do treści dokumentu zarządziła głosowanie  w sprawie jego 

przyjęcia.   

Komisje w głosowaniu jawnym przyjęły Protokół Nr 35/18 z dnia                                        

30 stycznia 2018 roku z posiedzenia połączonych komisji Rady 

Miasta - bez uwag, co do treści.  

( głosowanie: 17 głosów-za, 0 -przeciw, 0-wstrz.) 

Pani Monika Stefańska – Przewodnicząca Obrad 

Przeszła do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad12. 

/- Wolne wnioski i informacje./ 

Pani Monika Stefańska - Przewodnicząca Obrad 

Otworzyła realizację punktu jak wyżej, po czym zwróciła  się z zapytaniem, 

czy ktoś chciałby zabrać głos? W związkuy z brakiem zgłoszeń zamknęła ten 

punkt porządku obrad i przeszła do realizacji kolejnego punktu porządku 

obrad. 



Ad13. 

 

/-  Zamkniecie posiedzenia/ 

Pani Monika Stfańska - Przewodnicząca Obrad 

W związku z wyczerpaniem wszystkich tematów objętych porządkiem 

posiedzenia, zamknęła posiedzenie, dziękując wszystkim za udział.   

Na tym protokół zakończono i podpisano.  

 

Protokółowała: B. Poniatowska  

 

(naczelnik BRM) 

                                                              Przewodnicząca Obrad 

                                                                / Przewodnicząca Komisji Oświaty... ....RM 

                              

                                                                   Monika Stefańska 

 

 

 

 

 

 

 

 


